



Intellectual Property  
Department

وزارة التجارة والصناعة  
Ministry of Commerce and Industry

إدارة حماية حقوق  
الملكية الفكرية

## شهادة تسجيل علامة تجارية العلامة

قطر  
QATAR

يشهد مكتب العلامات التجارية أنه بناء على الطلب المقدم بتاريخ  
2019/05/27

قد سجلت العلامة التجارية المبينة أعلاه برقم 132043 بالفئة (39) بتاريخ  
28/07/2020

باسم : المجلس الوطني للسياحة/هيئة حكومية منشأة بموجب القرار  
الاميري(74) لسنة 2018م  
غرضها : صناعية وتجارية .  
المقيم في الدوحة - قطر

وعن المنتجات /الخدمات : نقل الاشخاص او البضائع برا و بحرا او جوا بالسكك الحديدية او  
خطوط الانابيب \_ تخزين البضائع والخدمات التي تقدمها الشركات التي تستغل محطات وموانئ النقل والخدمات  
المتعلقة بتأجير عربات النقل \_ الخدمات المتعلقة بالسحب البحري والتفريغ وتشغيل الموانئ والأرصفة وانقاذ  
السفن وشحناتها والخدمات المتعلقة بتشغيل المطارات \_ الخدمات المتعلقة بتغليف البضائع او تعبئتها قبل  
ارسالها \_ خدمات تنظيم الرحلات ونقل البضائع والخاصة بالأجرة والمواعيد او طريقة النقل. بالفئة رقم(39).

وسددت الرسوم بالقسيمة رقم 161433207 بتاريخ 28/07/2020 م  
تاريخ بداية الحماية 2019/05/27 تاريخ انتهاء الحماية 2029/05/26

تحريرا في : 2020/08/23 م

رئيس مكتب العلامات التجارية



TMP Agents  
Abu-Ghazaleh Intellectual Property

TRANSLATION FROM ARABIC  
Form No 20 "Trademarks"

State of Qatar  
Ministry of Business & Trade  
Commercial Affairs  
Department  
Industrial Property Office

CERTIFICATE OF REGISTRATION OF A TRADEMARK

The Mark :



The Head of Trademark Office hereby certifies that, in accordance with the application filed on (27/05/2019), the trademark represented above has been registered under No. (132043) in class 39 on (28/07/2020)

In the name of : National Tourism Council

Residing at : P.O. Box 24624 Doha Qatar

For the following goods:

Air, Marine and Land and Railway, pipe transportation of persons or products; storage of goods; services provided by companies by using transportation stations and ports, transportation and services related to rental of transportation vehicles; services related to Marine Towing discharge and ports operation Docks and rescue ships and their cargoes, airports operation services, packaging or filling services, trips organization services, goods transportation namely fees, dates transportation way.

Date : 23/08/2020

Sign. : Head of Industrial Property Office  
Stamp : Industrial Property Office

Trademark Law No. 3 of 1978, Article (22)

The period of protection as a result of registering the mark shall be ten years. The owner may ensure the continuation of the protection for another period by renewal of the registration during the last year in accordance with the provisions of article 23 of the said Law.

